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PROTOKÓŁ Nr IV/2024 
 

z obrad IV Sesji Rady Gminy Wróblew 
z dnia 30 sierpnia 2024r. 

 
 
Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2024r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 9:56 tego 
samego dnia. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 13 radnych. 
 
Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Andrzej Dawid 
3. Jarosław Janiak 
4. Grzegorz Jasiak 
5. Leszek Kluszczyński 
6. Anna Kulczyńska 
7. Piotr Łuczak 
8. Kazimierz Mielczarek 
9. Grzegorz Musiał 
10. Dariusz Owczarek 
11. Aleksander Pawlik 
12. Małgorzata Przybylska 
13. Maciej Similak 
 
Nieobecni: 
1. Sylwester Tomczyk 
2. Jolanta Wojtysiak 
 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu).  
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Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi, 

b) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2024 rok, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wróblew na lata 2024-2029, 

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Wróblew nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Kobierzycko gmina Wróblew, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika 

wieczystego, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Kultury 

we Wróblewie. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 
Otwarcie sesji. 
 

Obrady IV Sesji Rady Gminy Wróblew otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan 
Andrzej Dawid. Powitał Państwa Radnych, Sołtysów, Kierownictwo Urzędu Gminy 
z Wójtem Gminy Wróblew – Panem Tomaszem Woźniakiem na czele oraz zaproszonych 
Gości. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
13 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Zapytał czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 
Nie zgłoszono. 
Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 
 
Ad.2.  
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy przedstawił szczegółową informację z działalności międzysesyjnej. 
Poinformował o: 

• etapach realizowanych inwestycji, 
• ważniejszych wydarzeniach i spotkaniach, w jakich uczestniczył, 
• cotygodniowych dyżurach pracownika ODR Kościerzyn Pana Mariusza 

Skowrońskiego w Urzędzie Gminy Wróblew.  
• akcji informacyjnej PGE Dystrybucja skierowanej do rolników dot. zachowania 

ostrożności w pobliżu linii energetycznych. 
Na tym informację zakończono. 
Przewodniczący Rady Gminy Wróblew 
- zapytał, czy są pytania do w/w informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 
Ad. 3. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi 
Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Pana Kazimierza Mielczarka – Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o przedmiotowym projekcie 
uchwały, przy dwóch głosach „za” i jednym „przeciw”, odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 12 radnych 

Głosował przeciw - 1 radny 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 
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Wyniki imienne: 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Grzegorz Jasiak, Leszek Kluszczyński, 
Anna Kulczyńska, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Maciej Similak 
Przeciw (1) 
Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”, przy 1 „przeciw”. 
 

b) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2024  rok 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Wróblew na lata 2024-2029 
 
Wójt Gminy 
- omówił propozycje zmian w budżecie gminy na 2024 rok i wynikające z nich zmiany 
w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew 
na lata 2024-2029. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Pana Kazimierza Mielczarka – Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, 
przy dwóch głosach „za” i jednym „wstrzymującym się”, odczytał nazwę projektu uchwały 
b)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 11 radnych 
Głosów przeciw - nie było 

Wstrzymało się od głosu - 2 radnych 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
Za (11) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Leszek Kluszczyński, Anna Kulczyńska, 
Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Maciej Similak  
Wstrzymuję się (2) 
Grzegorz Jasiak, Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały c)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 12 radnych 
Głosów przeciw - nie było 

Wstrzymał się od głosu - 1 radny 

Nieobecni - 2 radnych 
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Wyniki imienne: 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Grzegorz Jasiak, Leszek Kluszczyński, 
Anna Kulczyńska, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Maciej Similak  
Wstrzymuję się (1) 
Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 
 

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Wróblew 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Kobierzycko gmina Wróblew 
Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Pana Kazimierza Mielczarka – Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o przedmiotowym projekcie 
uchwały, przy dwóch głosach „za” i jednym „przeciw”, odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 12 radnych 

Głosował przeciw - 1 radny 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
Za (12) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Grzegorz Jasiak, Leszek Kluszczyński, 
Anna Kulczyńska, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Maciej Similak 
Przeciw (1) 
Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”, przy 1 „przeciw”. 
 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 
użytkownika wieczystego, 
Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Pana Kazimierza Mielczarka – Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o przedmiotowym projekcie 
uchwały, przy dwóch głosach „za” i jednym „przeciw”, odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 13 radnych 
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Głosowało za - 12 radnych 

Głosował przeciw - 1 radny 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 
Wyniki imienne: 

Za (12) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Grzegorz Jasiak, Leszek Kluszczyński, 
Anna Kulczyńska, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Maciej Similak 
Przeciw (1) 
Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”, przy 1 „przeciw”. 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 

Kultury we Wróblewie 
Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Pana Kazimierza Mielczarka – Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o przedmiotowym projekcie 
uchwały, przy dwóch głosach „za” i jednym „przeciw”, odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 12 radnych 

Głosował przeciw - 1 radny 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 
Wyniki imienne: 

Za (12) 
Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Grzegorz Jasiak, Leszek Kluszczyński, 
Anna Kulczyńska, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, 
Małgorzata Przybylska, Maciej Similak 
Przeciw (1) 
Kazimierz Mielczarek 
Nieobecni (2) 
Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 12 głosami „za”, przy 1 „przeciw”. 
 
Ad. 4. 
Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- poinformował o odpowiedziach Wójta Gminy Wróblew, Powiatowego Zarządu Dróg 
w Sieradzu, Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad O/Łódź, Rejon Sieradz oraz 
PGE Dystrybucja Rejon Sieradz, na zgłoszone podczas poprzednich sesji interpelacje 
i wnioski Radnych. 
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- oddał głos Radnym w celu zgłaszania interpelacji i wniosków. 
Radna Anna Kulczyńska 
- złożyła interpelację ws. naprawy lub wymiany na nową latarni ulicznej w m. Kolonia 
Wróblew przy posesji 85 na wprost posesji 85A. 
Radny Jarosław Janiak 
- podziękował Wójtowi Gminy za inwestycję modernizacji budynku OSP w Inczewie oraz 
wnioskował o rozważenie możliwości zakupu samochodu dla jednostki. 
 
Ad. 5. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos uczestnikom sesji w celu zgłaszania zapytań i wolnych wniosków. 
Pan Stanisław Szymański – Sołtys Sołectwa Ocin 
- wnioskował o uszczelnienie barierek przy stawie w m. Ocin celem zwiększenia 
bezpieczeństwa dzieci. 
Pan Michał Stępniak – Sołtys Sołectwa Słomków Suchy 
- zgłosił problem z wysyłkę grupowych wiadomości sms do mieszkańcom sołectwa - 
blokada wysyłki przez operatorów, 
 - poprosił o wymianę wyeksploatowanych elementów placu zabaw w Słomkowie Suchym, 
- podziękował za wymianę zużytych żarówek w latarniach oświetlenia ulicznego jeszcze 
przed okresem wakacji. 
Pan Stanisław Kołodziejczyk – Sołtys Sołectwa Tubądzin 
- poinformował o: 

• zdecydowanie lepszej obsłudze rogatek na przejeździe kolejowym w Słomkowie 
Mokrym,  

• problemach ze zgłoszeniami awarii energetycznych na numer 991. 
Radny Grzegorz Jasiak 
- poinformował o skargach mieszkańców-rolników Oraczewa w związku z remontem 
drogi dojazdowej do wiatraków, które mają powstać na terenie gminy - problem 
z dojazdem do działek rolnych, dlaczego Gmina nie objęła nadzorem prowadzonej 
przebudowy drogi, 
- potwierdził problemy ze zgłaszaniem awarii do PGE Dystrybucja – prośba o apel Urzędu 
Gminy Wróblew o uruchomienie innego kanału dokonywania zgłoszeń, np. mailowy. 
Wójt Gminy 
- odpowiedział na zgłoszone wnioski, zapytania i interpelacje. 
 
Ad. 6. 
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady IV Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 

Protokołowała: Magdalena Karczmarek             

 

Przewodniczący Rady Gminy 

               (-)  Andrzej Dawid 


